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ПОДГОРИЦА - Црна Гора је на путу да коначно реши питање црногорског језика,
закључено је данас са скупу "Црногорски језик у јавној употреби" који је у Подгорици
организовао Институт за црногорски језик уз подршку ресорног министарства.

  

Министар просвете Славољуб Стијеповић сматра да је, упркос подршци владе и
доказима да црногорски језик може да се стандардизује, за његово друштвено
прихватање потребно више времена.

  

"Сви смо свесни да се досадашња лоша судбина црногорског језика не може
преокренути преко ноћи. Исто тако смо свесни да смо на правом путу да црногорски
језик добије место какво и заслужује", рекао је Стијеповић.

  

Директор Института за црногорски језик Аднан Чигрић је замерио представницима
катедре за црногорски језик Филозофског факултета у Никшићу то што нису
присуствовали данашњем скупу.

  

Према његовим речима, добијен је одговор да нема заинтересованих па је излишно
након тога постављати питање шта ће Црној Гори уопште таква катедра.

  

Чиргић сматра да негативна промоција монтенегристике коју поједини непрестано
потенцирају нема оправдања.

  

"Баве се подметањима, како би код корисника створили свест о црногорском језику као
језику необразованих људи, о језику некаквих баба из забити. Они континуирано
дезинформишу јавност о архаичности некакве званичне норме о стандардизацији
некаквих "ћемена ћелеса ођељака ожљеда" иако такви облици нису правописом
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прописани чак ни као дублети, напротив тамо је изричито наведено да се ради о
архаизмима", казао је Чиргић.

  

Парламент Црне Горе донео је средином прошле године одлуку о усвајању Закона којим
је црногорски језик уведен у образовни систем од септембра те године.

  

То се, међутим, није догодило јер још увек не постоје сви уџбеници, као ни довољно
образовног кадра.

  

(Курир)
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